
CDA fractie in het waterschap Vechtstromen.

Algemene Beschouwingen CDA fractie in het waterschap Vechtstromen over de begroting 
2021.

M.d.v.,

In de Algemene Beschouwingen vorig jaar over de begroting van het jaar 2020.  
constateerden we dat Nederland geconfronteerd  werd met een aantal flinke  crises:  b.v. de 
Stikstof crisis, de Pfas crisis De  Pensioen crisis, de crisis in de jeugdzorg, de gezondheidszorg 
etc.  We konden op dat moment nog niet bevroeden dat de ergste crisis die Nederland zou 
treffen,   nog komen moest n.l. de Corona crisis. Velen vragen zich op dit moment af: wat 
heeft dit voor gevolgen voor onze samenleving, onze economie, onze welvaart?  Om dit punt 
toch wat in perspectief te krijgen ging ik te rade bij een boekje van de dit voorjaar overleden 
econoom Arnold Heertje.  Het boekje heeft als titel Echte Economie.  In dit boekje worden 
een tweetal thema’s besproken, n.l:  

Een verhandeling over schaarste en welvaart  en 

Over het geloof in leermeesters en lernen

Dit voorjaar hebben we allen kunnen zien wat schaarste met mensen kan doen; denk b.v. 
aan het massaal hamsteren van  toilet papier aan het begin van de corona crisis.  

Maar ook in de waterschaps wereld, en dus ook in ons waterschap Vechtstromen is sinds het 
jaar 2018 het begrip schaarste aan water in het hoogseizoen een prominent onderwerp 
geworden. Was het tot voor kort  nog het adagium:  waterschappen zijn er primair voor om 
te zorgen voor droge voeten;  nu  zijn we volop in discussie over de vraag: hoe kunnen we in 
goede tijden zo veel als mogelijk water vasthouden  en wat voor maatregelen horen hierbij?

Ook in ons waterschap wordt door veel betrokken boeren, burgers en buitenlui ideeen 
aangedragen,  zoals  b.v  het plaatsen van allerlei kleine stuwen en het vergroenen van 
tuinen er erven.

Ook het tweede thema uit het boekje is volop van toepassing op ons functioneren als 
waterschap: n.l. wat kunnen we leren van de afgelopen jaren en ook hoe geven we 
antwoord  op de diverse uitdagingen waar we als waterschap voor staan?

De auteur beschrijft het begrip lernen  vanuit de joodse traditie: n.l.  over het doorgeven van 
geloof en de daarbij behorende  levenswijze.

 Naar zijn mening zijn niet alle vraagstukken  met geld op te lossen. Maar door 
samenwerking  en een goede communicatie  met andere partners kan er met het zelfde 
budget veel meer bereikt worden. En misschien ook wel sneller!



De auteur pleit ook voor een “ permanent leren” en zorgvuldig omgaan met de  in  een lange 
tijd opgebouwde kennis en ervaring.  Ook wij moeten de grote kennis en ervaring binnen ons 
waterschap koesteren en alles doen om dit weer door te geven aan de volgende generatie.  
Zoals bekend hebben we als CDA fractie  een voorstel ingebracht  voor een Meerjaren 
Verkenning Personeels beleid. Daarin dient  ook een proces van permanent leren een plek te 
krijgen

Dan nog een vraag over communicatie:  Vele ingelanden kregen recent een brief over de 
kaarten normering wateroverlast en klimaat atlas online beschikbaar. Gezien de 
beperkingen in het kader van de corona crisis wordt de communicatie op dit punt 
vooralsnog digitaal gehouden. Weliswaar kan iedereen een reactie formulier inzenden en 
vragen om b.v. een telefonisch contact. Desondanks lijkt het de CDA fractie raadzaam, 
gezien het feit om voorlopig geen fysieke bijeenkomsten te organiseren, om wel voldoende 
tijd te nemen, zodat iedereen  actief op de hoogte kan blijven van de toekomstige 
maatregelen.

Als CDA fractie hebben we ingestemd met de Meerjaren verkenning. Dit is inclusief een 
beperkte aanpassing van de tarieven ten opzichte van het Bestuursakkoord. 

In de j.l.  gehouden commissie vergadering hebben we reeds laten weten dat we ons kunnen 
vinden in deze begroting voor het jaar 2021. Wel willen  wel bij deze duidelijk aangeven dat 
we het Dagelijks Bestuur zullen  houden aan de nu afgesproken besluiten ten aanzien van de 
tariefstijgingen voor de komende jaren in deze bestuursperiode.

Tot slot willen we het DB en de gehele organisatie dankzeggen voor de goede leesbaarheid, 
en de toelichting op de vele vragen en antwoorden. En als laatste willen we alle collega’s  in 
het Alg Bestuur  dankzeggen voor de goede samenwerking in deze bijzondere tijden van de 
corona crisis.


